
          
 

Förbundsstyrelsen 

 PROTOKOLL, FS 04/25 
12:e april 2025 kl 10:00, Hotel Comwell, Ålborg, Danmark 
 
 
Närvarande 
 
 
  
 
 
 
Adjungerad 
Anmält förhinder 

 
Ramon Malavé, ordf.  
Anja Nordlund, vice ordf. 
Michael Bergman, kassör 
Mia Markkanen  
Jonas Langetz  
Taija Marimon  
Hana Antunovic 
GS Sarah Wennerström Cedercrona 
Javier Escalante 
 

§ 30 Mötets öppnande och val av justerare 
Förslag till justerare: Michael Bergman 
§ 31 Fastställande av dagordning 
§ 32 Föregående Protokoll 02/03/25 
§ 33 Rapporter  
§ 34 Ekonomi 
34:1 Ekonomi och uppföljning 
34:2 Stödbidrag Boden Open 
34:3 Arrangörsbidrag Parakarate 
§ 35 Kommitté- och föreningsärenden 
35:1 Sammansättning TK 
§ 36 Allmänna övergripande ärenden 
36:1 Fastställan av per capsulam - Remiss RF dimensioneringsperiod RIG 
36:2 Fastställan av per capsulam - Utdelning Högsta Förtjänsttecken Hardy Holm 
36:3 Fastställan av Antidopingplan 
36:4 Fastställan av Ombud till RIM 
36:5 Styrelsens ansvarsområden 
36:6 Projektplan strategi för jämställdhet, jämlikhet och demokrati 
36:7 Rekrytering Landslaget, Idrottspsykolog och assisterande Kata-coach 
§ 37 Övriga frågor 
§ 38 Nästa möte 
§ 39 Mötet avslutas 
 
 
 
§ 30 Mötets öppnande och val av justerare 
Ramon Malavé hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Till justerare utsågs Michael Bergman 
 
§ 31 Fastställande av dagordning 
Den presenterade dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 32 Föregående Protokoll 02/03/25 
Förbundsstyrelsen gick igenom protokoll FS02 och 03/25. Protokollen godkändes och lades till  
handlingarna. 
 
§ 33 Rapporter  
 
Taija Marimon, rapporterade: 
- från sitt arbete kring skolsamverkan. 
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Sarah Wennerström rapporterade: 
- från det verksamhetsmöte som ägt rum med Riksidrottsförbundets Generalsekreterare  
Stefan Bergh på Idrottens Hus.  
- att RF positivt uppmärksammat förbundets arbete med demokratifrågor och ämnet trygg idrott och 
att hon tillsammans med Anja Nordlund bjudits in till RF för att presentera projektet vid en online-
träff. 
- från sitt internationella arbete, bl.a. kring uppdraget att genomföra WKF Women´s  
Conference i oktober med fokus på ökad jämställdhet bland domare och coacher, med anledning  
av att endast 14% domare och 19% coacher inom karate är kvinnor. 
- att landslagsledningen representerat Karateförbundet vid RF:s Elitidrottskonferens på Bosön. 
- att domarna Tilda Gustafsson och Peter Larsson gått kurs och examinerats under Nordiska Mäster-
skapen och fått nordiska domarlicenser. Styrelsen gratulerar! 
- kring arbetet att upprätta funktionen Trygghetsombud för föreningar. 
 
Ramon Malavé rapporterade: 
- från styrelsemöte med Nordiska Karateförbundet där även Sarah Wennerström deltog. Mötet utsåg 
bl.a. en NKF Advisory Board för att främja fortsatt samarbete, där Reinhard Reinhardsson från Island, 
GS Sarah Wennerström och Siamak Rezaie, ordförande i svenska Organisationskommittén ingår.  
Styrelsen gratulerar och önskar lycka till med uppdraget! 
- att han tillsammans med GS kommer närvara vid SOK:s årsmöte,  
- att det Distriktsmöte som var tänkt att genomföras i april, har ställts in tills vidare med anledning av 
den juridiska processen som pågår m.a.a. den överklagan som gjorts av årsmötet till RIN.  
- från sitt deltagande i WKF:s globala online-möte för samtliga medlemsländer.  
 
 
§ 34 Ekonomi 
Föredragande Kassör Michael Bergman 
 
34:1 Ekonomi och uppföljning  
Michael Bergman informerade om att rapportfunktionen i Fortnox är under produktion.  
Ekonomin är god och lämnas utan anmärkning.  
 
34:2 Stödbidrag Boden Open 
Michel Bergman föredrog den ansökan som inkommit från Övre Norrlands Karateförbund om ett 
ekonomiskt stöd till Boden Open, m.a.a. att arrangören gått med förlust 2025 och därmed också 
meddelat att man inte kommer arrangera Boden Open om förlusten inte kan täckas.  
 
Styrelsen noterar att arrangören inför tävlingen EJ nyttjat det arrangörsbidrag som förbundet erbju-
der för att stimulera ökat antal deltagare, genom att förbundet sponsrar tävlingsavgifter för barn 7-
13 år direkt till arrangören. Syftet med bidraget är bl.a. att föreningar och föräldrar ska få mer ekono-
miskt utrymme att investera i själva resan till tävling, snarare än på deltagaravgiften, en möjlighet 
som en tävling med geografiska utmaningar som Boden Open borde anse som intressant i syfte att 
locka fler deltagare och växa, vilket också skulle gynna ekonomin. Om bidraget nyttjas ingår en  
förlustgaranti. I detta fall har ingen förfrågan inkommit till förbundet enligt de riktlinjer som gäller  
för att ta del av arrangörsbidrag eller förlustgaranti. 
 
Styrelsen anser dock att det ligger i svensk karates intresse samt ur ett inkluderingsperspektiv,  
som viktigt att bibehålla en tävling i Övre Norrland och stödja aktiviteter i hela Sverige inkl. glesbygd.  
Styrelsen beslutade, att trots uppenbara brister i förfarande kring bidragsansökan, och som ett en-
skilt beslut, godkänna ansökan från Boden Open ang. förlustbidrag för 2025 där 58 000 tilldelas som 
täckningsbidrag för domarkostnader. FS uppmanar dock starkt, som en del av beslutet, att arrangö-
ren gällande planering av tävlingen 2026 i god tid innan meddelar förbundet att man avser ta del av 
arrangörsbidraget samt kontaktar Organisationskommittén för stöd i planeringen och skapa bästa 
förutsättningar för att förluster inte ska uppstå, samt ökar sina ansträngningar att göra reklam för 
tävlingen.  
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34:3 Arrangörsbidrag Parakarate 

Styrelsen diskuterade kring möjligheten att stimulera fler tävlingstillfällen för Parakarateutövare.  
Efter överläggningar beslutade styrelsen att införa ett särskilt generellt bidrag på 20 000 kr för för-
bundssanktionerade tävlingar i det fall de erbjuder kategorier för para-tävlande, detta för att täcka 
ev. extra omkostnader för att utöka tävlingen.  

Uppdrogs till Michael Bergman och Sarah Wennerström att ta fram information och rutin för stimu-
lansbidraget och kommunicera ut detta i organisationen. 

 
§ 35 Kommitté- och föreningsärenden 
 
35:1 Sammansättning TK  
Föredragande Ramon Malavé 
Ramon Malavé informerade styrelsen om att Tekniska kommittén har meddelat att man önskar  
avsluta sina uppdrag senast mars 2026. Styrelsen tackar för att nuvarande medlemmar i TK vill lämna 
över i god ordning och beslutade påbörja arbetet att planera för en ny sammansättning. 
 
§36 Allmänna övergripande ärenden 
 
36:1 Fastställan av per capsulam - Remiss RF dimensioneringsperiod RIG 
Föredragande Sarah Wennerström Cedercrona 
Sarah Wennerström föredrog det remissmissiv som kommit från RF avseende förslag på dimension-
eringsperiod för RIG, där ett antal idrotter föreslås genomföra nedskärningar. Styrelsen fastställde 
tidigare Per Capsulam beslut om svar på remissen, vilket innebär att SKF styrker RF:s positiva förslag 
att lämna Karategymnasiets dimension oförändrad och utan nedskärning. 
 
36:2 Fastställan av per capsulam - Utdelning Högsta Förtjänsttecken Hardy Holm 
Föredragande Sarah Wennerström Cedercrona 
Styrelsen fastslog tidigare Per Capsulam beslut att tilldela Hardy Holm, ordförande för Budo- 
kommittén, Högsta Förtjänsttecken för sina förtjänstfulla insatser i att förvalta karatens historia  
och kulturarv. 
 
36:3 Fastställan Antidopingplan 
Föredragande Jonas Langetz 
Jonas Langetz föredrog den upprättade Antidopingplanen och meddelade att RF gett positiv feed-
back. Styrelsen fastställde Antidopingplanen, men noterar att karate jämfört med andra idrotter har 
ett lågt antal av föreningar som genomgått ”Vaccinera klubben”. Samt att förbundets sponsor Kaiten, 
har erbjudit ett samarbete för att gynna de klubbar som vill skaffa intyget för Vaccinera klubben.  
Styrelsen tackar för det generösa erbjudandet och uppdrog till kansliet att lansera kampanjen  
tillsammans med Kaiten.  
 
36:4 Fastställan av ombud till RIM 
Föredragande Sarah Wennerström 
Styrelsen fastställde ombud till Riksidrottsmötet 23-25 maj; Michael Bergman, Jonas Langetz, Taija 
Marimon, Sarah Wennerström, reserv Javier Escalante. Uppdrogs till kansliet att ombesörja anmälan 
och deltagande. 
 
36:5 Styrelsens ansvarsområden 
Föredragande Ramon Malavé 
Styrelsen diskuterade sina respektive uppdrag som kontaktpersoner för olika kommittéer. Styrelsen 
beslutade att Mia Markkanen blir ytterligare kontakt för Parakarate-kommittén, och att Hana Antu-
novic får uppdrag som ytterligare kontaktperson för Landslagsledningen och RIG Karategymnasiet.  
I övrigt lämnas kontaktskapet oförändrat. 
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36:6 Projektplan strategi för jämställdhet, jämlikhet och demokrati 
Föredragande Anja Nordlund 
Anja Nordlund presenterade en strategisk plan för ämnesområdet under året, FS beslutade att  
godkänna planen och uppdrar till Anja Nordlund, Jonas Langetz och kansliet att fortsätta arbetet. 
 
36:7 Rekrytering Landslaget, Idrottspsykolog och assisterande Kata-coach 
Föredragande Ramon Malavé 
Ramon Malavé föredrog kring den rekrytering som gjorts till landslaget, där man via hemsidan sökt 
Idrottspsykolog och assisterande Kata-coach. Styrelsen beslutade att godkänna Landslagets förslag 
på Idrottspsykolog Alexander Wiklund och assisterande Kata-coach Jackie Vu, samt önskar lycka till 
med uppdragen. 
 
§ 37 Övriga frågor 
Styrelsen diskuterade den pågående situationen i förbundet med anledning av den överklagan som 
inlämnats till RIN avseende valresultat på årsstämman, detta mot bakgrund av att kanslipersonalen 
är i en utsatt situation i sammanhanget och har mottagit besvärande korrespondens med påtryck-
ningar som i vissa fall upplevs som hotfull och påverkar måendet. Styrelsen fastslog att det finns be-
hov av att se över HR-funktionen samt policies för jämställdhet och trakasserier.  
 
Vidare har andra föreningsledare tillskrivit styrelsen och uttryckt oro över situationen och hur styrel-
sen hanterar detta, utifrån att man valt att delvis begränsa sociala medier pga olämpliga kommenta-
rer, vilket meddelats i inlägg på Facebook. Styrelsens mening och ambition är att skapa en trygg och 
respektfull miljö, även i våra digitala kanaler, och man har därför valt att göra vissa tillfälliga begräns-
ningar samt ett kort inlägg i syfte att ge kontext till detta. Uppdrogs till Ramon Malavé att besvara de 
skrivelser som inkommit. 
 
I övrigt respekterar styrelsen RINs arbetsprocess och avvaktar beslutet utan övriga kommentarer. 
 
 
§ 38 Nästa planerade möte 
TBD 
 
§ 39 Mötet avslutas 
Ordförande Ramon Malavé tackade alla och avslutade mötet. 
 
 
 
Vid protokollet   Ordförande  Justerare 
 
Sarah W Cedercrona  Ramon Malavé Michael Bergman 
 
 
Protokollet signeras elektroniskt. 
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